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Abstract (en)
[origin: CN113009804A] A display mechanism (100) allowing display change with a single display mobile (150) so as to indicate a first piece of
information with a first counter (110) and second piece of information with a second counter (120). This change is performed by the permutation of a
clutch organ (130) displacing between a first position (131) and a second position (132) when the clutch organ (130) is controlled by a control organ
(140).

Abstract (fr)
La présente invention concerne un mécanisme d'affichage (100) permettant le changement d'affichage avec un seul mobile d'affichage (150) de
sorte à indiquer une première information avec un premier compteur (110) et une deuxième information avec un deuxième compteur (120).Ce
changement est réalisé grâce à la permutation d'un organe d'embrayage (130) se déplaçant entre une première position (131) et une deuxième
position (132) lorsque l'organe d'embrayage (130) est commandé par un organe de commande (140).
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